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 § 1 
Val av justerare och tid för justering 
 
Beslut 
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Hassan Jama (V) att 
tillsammans med ordföranden Karin Ernlund (C) justera dagens 
protokoll. 
 
Justering sker måndagen den 4 april 2022. 
 
 
§ 2 
Anmälningsärenden 

A. Gemensamt funktionshinderrådsprotokoll  
B. Samrådssvar Hedvigsbergshallen, del av Marieberg 

1:26 
C. Svar på kontorsremiss om Handlingsplan för nya bad 
D. Medborgarförslag om att lägga friidrottsbanor på 

Gubbängens IP 
 

Beslut 
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
 
§ 3 
Underlag för budget 2023 med inriktning 2024 och 2025 
Dnr 1.2.1/2021/3382 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Förvaltningens förslag till underlag för budget 2023 med 
inriktning 2024 och 2025 för idrottsnämnden godkänns 
och överlämnas till kommunstyrelsen.  
 

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 18 mars 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Alla barn oavsett bakgrund, förutsättningar eller 
funktionsnedsättning ska ha möjlighet att idrotta i Stockholm. 
Idrotten spelar en viktig roll för att förbättra ungas hälsa och 
psykiska välbefinnande. Fysisk aktivitet motverkar de flesta av 
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våra stora folksjukdomar och bidrar till bättre prestationer i 
skolan och unga som är med i en idrottsförening får vänner och 
positiva kontakter med vuxna utanför den egna familjen.  
Tyvärr har hälsa i allt större utsträckning blivit en klassfråga i 
Stockholm. Idag ser vi stora skillnader i fysisk aktivitet och 
simkunnighet i olika delar av staden, mellan pojkar och flickor, 
och hos personer med funktionsnedsättning. De med störst 
socioekonomiska utmaningar har också sämst hälsa och 
motionerar minst.  
 
Idrotten ska vara en sammanhållande och jämlik kraft i 
samhället, som ger människor möjlighet till fysisk aktivitet och 
föreningsdeltagande, oavsett bakgrund och ekonomiska 
förutsättningar. En jämlik idrottspolitik är en viktig del i att hålla 
samman Stockholm. 
 
För att åstadkomma en jämlik frilufts- och idrottsliv krävs fler 
insatser för att utjämna de skillnader vi ser idag. Detta innebär 
bland annat större satsningar på simskolan med fokus på 
utjämna skillnader mellan stadsdelarna samt att föreningsstödet 
säkras på en hög nivå och på så sätt blir ett effektivt verktyg för 
att engagera de prioriterade grupperna. Det krävs också en 
ekonomisk politik som prioriterar idrotten och skjuter till tillräckligt 
med resurser för att bygga ikapp den anläggningsbrist som finns 
och att nödvändiga renoveringar ska kunna genomföras.  
 
Idrottsförvaltningen driver idag en bred och mångfacetterad 
verksamhet som uppskattas av Stockholmarna. Det är viktigt att 
idrottsförvaltningens verksamhet i första hand sker i egen regi, 
och i de fall entreprenad väljs ska det ställas krav på ILO:s åtta 
kärnkonventioner följs och att företagen har 
kollektivavtalsliknande villkor med en god bemanning.  
 
Underlaget för budget 2023 med inriktning för 2024 och 2025 
innehåller goda ambitioner. Men det saknas resurser för att 
genomföra dessa på ett fullgott sätt. Den blågröna majoriteten 
har under den här mandatperioden reducerat 
investeringsvolymen för idrotten vilket har inneburit att 
nödvändiga investeringar i planer, hallar och andra anläggningar 
hamnat efter. Det ökar risken för uppskjutna projekt och att den 
tekniska statusen på flera anläggningar blir så pass dålig att 
myndighetskrav inte kan uppfyllas. Följden blir akuta stängningar 
som allvarligt skulle drabba Stockholms idrottsliv. På detta ska 
även de dyra privatiseringsprojekt och OPS-lösningar 
majoriteten vill driva igenom läggas. De ideologiska 
marknadsexperiment majoriteten ägnar sig åt är dyra och får 
som konsekvens att staden förlorar kontrollen över sina 
samhällsfastigheter. 
 
Vidare behövs det en rejäl ambitionshöjning för stadens 
simskola för att fler barn i staden ska lära sig simma. 
Föreningsstödet behöver också höjas för att säkerställa att 
förenings- och idrottslivet i staden klarar sig genom pandemin 
och har förutsättningar att bedriva ett uppsökande arbete riktat 
mot alla de barn och unga som slutat idrotta under föregående 
år. 
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Idrottsförvaltningen behöver också säkerställa att personalen har 
en god arbetsmiljö, särskilt med tanke på de påfrestningar som 
pandemins effekter medfört. Det innebär att man vidhåller 
personal även om efterfrågan har minskat på grund av pandemin 
för att behålla kontinuitet och kompetens inom verksamheterna. 
Förvaltningen bör också ta fram en strategi för ett långsiktigt, 
tryggt och hälsosamt arbetsliv för driftspersonalen. 
 
 
§ 4 
Särskilt stöd för vattenträning och förberedande simskola 
Dnr 3.4/2022/1115 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att handlägga 
och betala ut särskilt stöd om maximalt 500.000 kr till 
Stockholms Simförbund i enlighet vad som beskrivs i 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att handlägga 
och betala ut särskilt föreningsstöd till simföreningar för 
vattenvaneträning och förberedande simskola i enlighet 
med vad som beskrivs i förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 25 mars 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 5 
Särskilt stöd till nattfotbollen i Järva 
Dnr 3.4/2021/2400 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag:  
 
Idrottsnämnden godkänner ansökan avseende nattfotboll i Järva 
enligt de förutsättningar som beskrivs i detta tjänsteutlåtande 
och beviljar ett stöd om 101 tkr till Allmänna Idrottsföreningen i 
Kista. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 3 mars 2022. 
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Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 6 
Hyresavtal och upphandling för nya idrottshallar inom 
Herbariet 2 
Dnr 2.3.4/2022/1117 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner för egen del hyresavtal för 
nya idrottshallar inom fastigheten Herbariet 2, bilaga 
1. 

 
2. Idrottsnämnden föreslår att kommunfullmäktige 

godkänner hyresavtal för nya idrottshallar inom 
fastigheten Herbariet 2, bilaga 1. 

 
3. Idrottsnämnden föreslår att kommunfullmäktige ger 

idrottsnämnden i uppdrag att genomföra upphandling 
för uppförandet av idrottshallar som ska hyras enligt 
bilaga 1. 

 
4. Idrottsnämnden beslutar för egen del, under 

förutsättning att kommunfullmäktige beslutar enligt 
ovan, att uppdra åt förvaltningschefen att besluta om 
upphandlingsdokument, tilldelning av kontrakt, 
avbrytande av upphandling samt tecknande av 
upphandlingskontrakt. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 18 mars 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Joel Forsberg (MP) och Destiny 
Zandi Näslund (KD) föreslår (se beslutet). 
 

2) Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä 
m.fl. (S) föreslår: 
 

1. Att avslå förslaget till hyresavtal med privat 
fastighetsägare. 

2. Att i stället låta fastighetskontoret fullfölja sitt arbete med 
att bygga om och rusta upp Brännkyrkahallen och 
planera för byggandet av nya hallar i Herbariet 2. 
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3. Att uppdra till stadens förvaltningar att återkomma med 
förslag som inrymmer antingen idrottslokaler eller 
idrottslokaler kombinerat med bostäder på den 
obebyggda delen av fastigheten samt att därutöver 
anföra följande: 

 
I den blågröna budgeten kan vi läsa att staden ska se till att 
privata företag köper och investerar i så kallade 
samhällsfastigheter, alltså skolbyggnader, förskolebyggnader, 
idrottshallar, äldreboenden etc. Syftet med privatiseringen av 
samhällsfastigheter är, enligt den moderatledda majoriteten, att 
minska stadens låneskuld. Något som vi nu ser inte har lyckats 
då låneskulden har ökat kraftigt under denna mandatperiod. 
Under flera år har ökningen dessutom varit större än under förra 
mandatperioden. På sikt är inhyrning i privata fastigheter 
betydligt dyrare för skattebetalarna jämfört med när staden självt 
äger. Det är kort sagt slöseri med stockholmarnas pengar att gå 
till väga på det vis som majoriteten vill. 
 
Idrottsförvaltningen skriver själva att skillnaden i hyreskostnad 
jämfört med om staden självt byggt och ägt hallarna kommer att 
öka över tid. Hur mycket dyrare det kommer att bli är dock dolt 
för skattebetalarna eftersom denna del i ärendet är 
sekretessbelagd. Även i förvaltningens underlag för budget 2023 
skriver man: 
 
”Nämndens kostnad för hyror beräknas öka med relativt stora 
belopp under budgetperioden. Därutöver tillkommer även ökade 
hyreskostnader under budgetperioden för anläggningar som hyrs 
av andra hyresvärdar än fastighetsnämnden.” 
 
Det ekonomiska argumentet för att använda den typ av OPS-
lösningar som detta projekt är ett exempel på håller alltså inte. 
Fördelarna med att bygga och äga i egen regi överväger. 
Anledningen till att majoriteten går fram med denna typ av 
förslag är således helt ideologisk. De som får stå för notan för 
dessa ideologiska privatiseringsprojekt är alla barn och unga 
som nyttjar idrottsanläggningar i Stockholm och den mångfald av 
föreningar som hyr in sig i dem. De ökande lokalkostnaderna 
kommer, som förvaltningen skriver, inte att vara försumbara. 
 
Enligt majoritetens förslag angående Herbariet 2 ska 
idrottsnämnden hyra in sig i det privata bolagets lokaler i 20 år. 
Risken är därför närmast obefintlig för den privata investeraren. 
Ändå finns det praktiskt tagit ingen fördel för staden med 
upplägget. Samtidigt som det i längden innebär högre kostnader 
förlorar också staden rådigheten över lokalerna. Kontrollen är 
helt i händerna på det privata bolaget. Det går inte ens att 
garantera att idrottsverksamheten får fortsätta när 
hyreskontraktet löper ut. Det kommer heller inte att utan 
hyresvärdens godkännande vara möjligt att nyttja lokalen för till 
exempel arbetsmarknadsmässor för närliggande skolor. All 
kontroll har lämnats över till det privata. 
 
Allt detta vet majoriteten. Det är också därför så mycket av 
innehållet i det föreslagna hyresavtalet sekretessbelagts. Det 
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offentliga förtjänar dock en större insyn när projekt som dessa 
ska beslutas om.  
 
Ursprungligen fanns även planer på att bygga 375 bostäder 
(varav cirka 225 hyresrätter) där nu idrottslokalerna planeras att 
uppföras. Det bör utredas grundligt om det är möjligt att 
kombinera lokalbyggandet med byggandet av bostäder på 
fastigheten. I ett scenario där staden bygger lokalerna skulle 
bostäder dessutom kunna utgöra en finansieringskälla för 
projektet. 
 
Socialdemokraterna kräver ett stopp för privatiseringen och 
utförsäljningen av Stockholm. 
Vi säger därför nej till försäljningen av Brännkyrkahallen och 
OPS-lösningen relaterande till Herbariet 2. Vi anser att staden 
självt bör renovera och utveckla fastigheter för viktiga 
verksamheter i staden. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Joel Forsberg (MP) och Destiny Zandi 
Näslund (KD). 
 
Reservation 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. 
(S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
 
§ 7 
Nybyggnation av BMX-bana med tillhörande WC-byggnad 
på Hökarängens BP, genomförandebeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2338 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa genomförande av 
nybyggnation av BMX-bana med tillhörande WC-
byggnad på Hökarängens BP till en sammanlagd 
beräknad utgift redovisad i bilaga 1. 
 

2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd tillkommande 
hyreskostnad som redovisas i bilaga 1, som en följd av 
nybyggnation av BMX-bana med tillhörande WC-
byggnad på Hökarängens BP. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 10 mars 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
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Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 

 
Vi är fortsatt positiva till den planerade nybyggnationen av en 
BMX-bana på den aktuella platsen. Det är även glädjande att 
anläggningen får utöver banbelysning ny parkbelysning på 
banområdet för att öka tryggheten på och runt anläggningen.  
 
Idag utnyttjar pojkar/män och flickor/kvinnor offentliga rekreativa 
platser i olika utsträckning. Särskilt ojämlikt är nyttjandet av 
planlagda utomhusytor för spontanidrott där pojkar inom 
åldersgruppen 7-19 år står för den stora majoriteten av alla 
besök. I förvaltningens jämställdhetsanalys lyfter förvaltningen 
att det finns en stor risk att en klar majoritet av nyttjarna av 
anläggningen kommer att vara pojkar. Det är därför viktigt att 
anläggningen är tillgänglig för alla oavsett kön och att nyttjandet 
följs upp när anläggningen står klar. Vi håller med om att det är 
viktigt att följa upp men anser att förvaltningen även borde 
utreda möjligheten att skapa särskilda aktiviteter med syfte att få 
fler tjejer att upptäcka och engagera sig i sporten. 
 
 
§ 8 
Ny ishall på Mälarhöjdens IP, Västberga 1:1, 
inriktningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2515 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar 
som underlag för ett kommande genomförandebeslut till 
en sammanlagd beräknad utgift, se bilaga 1. 
 

2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 
som redovisas i bilaga 1, som en följd av bedömd 
inriktning för projektet Ny ishall på Mälarhöjdens IP, 
Västberga 1:1. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 1 mars 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång  
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
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§ 9 
Renovering och utveckling av Älvsjöbadet, Älvsjö 1:1, 
inriktningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2307 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar 
som underlag för ett kommande genomförandebeslut till 
en sammanlagd beräknad utgift, se bilaga 1. 
 

2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 
som redovisas i bilaga 1, som en följd av bedömd 
inriktning för projektet Renovering och utveckling av 
Älvsjöbadet, Älvsjö 1:1. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 1 mars 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Joel Forsberg (MP) och Destiny 
Zandi Näslund (KD) föreslår (se beslutet). 
 

2) Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) föreslår: 
 
1. Delvis bifalla inriktningsbeslutet. 
2. Uppdra åt förvaltningarna att utreda alternativet att 

låta Älvsjöbadet vara kostnadsfritt även efter 
upprustning. 

3. Därutöver anföra följande: 
 
Vänsterpartiet tycker att det är mycket positivt att Älvsjöbadet 
ska upprustas och utvecklas genom till exempel tempererade 
bassänger, nya personalutrymmen och ett lyft av utemiljön.  
  
Däremot ställer vi oss frågande till varför förvaltningarnas 
inriktning är att badet efter renoveringen ska bli ett betalbad utan 
att andra alternativ utretts och redovisats för idrotts- respektive 
fastighetsnämnden. I utredningsbeslutet från september 2021 
nämns enbart i förbifarten av badet är kostnadsfritt idag, medan 
föreliggande ärende på dagens nämnd slår fast att badet ska 
förberedas för att bli ett betalbad med funktioner som exempelvis 
stängsel och kassa utan att detta överhuvudtaget motiveras.  
  
Älvsjöbadet ligger namnet till trots i anslutning till Hagsätra och 
Rågsved. Båda dessa stadsdelar har lägre medelinkomst och en 
högre andel barnfamiljer som lever i ekonomisk utsatthet än 
staden i övrigt. Områdesanalyser som gjorts inom ramen för 
Fokus Hagsätra Rågsved har också kunnat konstatera att det 
finns ett stort behov av fler fritidsaktiviteter och samlingspunkter 
för barn och ungdomar i området, både inom- och utomhus. 
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Dessa behöver dock vara tillgängliga för alla oavsett föräldrarnas 
ekonomi för att fylla sitt syfte.  
  
Vi vill därför uppdra åt kontoret att utreda möjligheten att låta 
Älvsjöbadet fortsätta vara ett kostnadsfritt bad även efter 
upprustningen, samt tydligt redovisa för- och nackdelar med de 
olika alternativen för idrotts- respektive fastighetsnämnden för att 
dessa ska kunna göra väl avvägda bedömningar som grund för 
sina beslut. Vi menar att frågan egentligen borde utretts och 
redovisats för nämnden i samband med dagens beslut, varför 
det blir desto viktigare att så sker inför genomförandebeslutet. 

 
3) Mirja Räihä m.fl. (S) föreslår: 

 
1. Att idrottsnämnden ska utreda konsekvenserna av ett 

eventuellt införande av avgifter på Älvsjöbadet i syfte 
att säkra tillgängligheten för alla stockholmare. 

2. Att idrottsnämnden ska se över avgiftsnivån på 
stadens samtliga utomhusbad. 

3. Att därutöver anföra: 
 
Det är glädjande att Älvsjöbadet renoveras och rustas upp. 
Badet kan på så vis utgöra ett attraktivt besöksmål för 
älvsjöborna och andra stockholmare. En yta för spontanidrott i 
anslutning till badet skulle även det höja platsens attraktivitet.  
Nya och renoverade bad och idrottsytor som medborgare vill 
nyttja sänker trösklarna för rörelse och aktivitet. Stockholm har i 
dagsläget en stor brist på ytor att idrotta och röra sig på. 
 
Det är dock oroande att majoriteten vill göra Älvsjöbadet till ett 
betalbad med spärrar och stängsel utan att ha utrett vad detta 
får för effekter. Det är inte orimligt att någon form av avgift 
behöver tas ut för att projektet ska kunna genomföras. En 
utredning behöver dock göras för att se vilka alternativ som 
finns. Alla stockholmare ska ha tillgång till stadens utebad och 
eventuella avgiftsnivåer måste ligga på en nivå som säkrar att 
ingen stängs ute från att besöka Älvsjöbadet.    
 
Syftet med att rusta upp befintliga bad är att stockholmarna ska 
kunna fortsätta att ha glädje av dem. Vilka konsekvenser olika 
nivåer av avgifter får måste därför noggrant utredas. Det är av 
stor vikt att eventuella avgifter inte hindrar stockholmarna att 
besöka badet. En övervägning av olika alternativ behöver göras. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Joel Forsberg (MP) och Destiny Zandi 
Näslund (KD). 
 
Reservation 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) reserverar sig mot 
beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
Mirja Räihä m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning 
till sitt förslag. 
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§ 10 
Ny idrottshall i Stora Sköndal, utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2022/3237 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till  
utredningsbeslut avseende ny idrottshall i Stora 
Sköndal. 

 
2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 

SISAB beställa framtagning av detaljplanehandlingar 
för att bygga en ny fullstor idrottshall i Stora Sköndal i 
samband med planerad ny skola som underlag för ett 
kommande inriktningsbeslut, till en utredningsutgift 
upp till 1,65 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 7 mars 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 11 
7-spel konstgräs med underliggande ispist och 
omklädningsbyggnad, Aspuddens IP inriktningsbeslut 
Dnr 8.3.1/2020/3351 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Karin 
Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna Wistrand (L), Joel 
Forsberg (MP) och Destiny Zandi Näslund (KD): 
 

1. Att bifalla förvaltningens förslag till beslut. 
 

2. Att uppdra åt idrottsförvaltningen att kontakta 
stadsdelsförvaltningen Hägersten-Älvsjö för att ta ett 
helhetsperspektiv över Linnea bollplan och kringområde 
så att det kan utnyttjas till rörelse och rekreation.
  

3. Att därutöver anföra följande: 
 
Aspuddens IP ligger i anslutning till Aspuddsparken där det finns 
flera olika verksamheter, exempelvis en stor bemannad parklek 
med djur och områden med stadsodling. Detta område utnyttjas 
av alla generationer av både aspuddsbor men även andra söker 
sig till Aspuddsparken för rekreation. Området i sin helhet är 
dessutom en viktig plats för föreningslivet. 
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Liggande inriktningsbeslut berör Linnea grusplan som ligger intill 
en 11-spelsplan. Linnea grusplan används i nuläget till 
spontanidrott på olika sätt, exempelvis boulespel, barncykling 
och av ett närliggande LSS-boende. 
 
Att anlägga en konstgräsplan med ispist kommer bidra mycket 
positivt till folkhälsan och idrottslivet genom att ytan då kommer 
att utnyttjas till fysisk aktivitet av många människor året runt. Det 
är dock viktigt att de människor och föreningar som utnyttjar 
platsen idag fortsatt har plats för rekreation. Det är därför 
nödvändigt att ha ett helhetsperspektiv på platsen och planera in 
andra ytor för rekreation, exempelvis boulebanor, inkluderande 
utegym för funktionshindrade (äldre), ytor för stadsodling mm. I 
stadens budget för 2022 är 13 miljoner kronor avsatta för ny- och 
reinvesteringar i spontanidrottsytor, vilket är medel som skulle 
kunna användas för finansiering. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 10 mars 2022. 
 
I tjänsteutlåtandet föreslår idrottsförvaltningen: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa framtagning av handlingar 
som underlag för ett kommande genomförandebeslut till 
en sammanlagd beräknad investeringsutgift redovisad i 
bilaga 1. 
 

2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 
som redovisas i bilaga 1, som en följd av bedömd 
inriktning för projektet Uppförande av 7-spels 
konstgräsplan med underliggande ispist och 
omklädningsbyggnad, Aspuddens IP. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Joel Forsberg (MP) och Destiny 
Zandi Näslund (KD) föreslår (se beslutet). 

 
2) Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä 

m.fl. (S) föreslår att idrottsnämnden beslutar enligt 
idrottsförvaltningens förslag till beslut. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden 
Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna Wistrand (L), Joel 
Forsberg (MP) och Destiny Zandi Näslund (KD). 
 
Reservation 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. 
(S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag att 
bifalla förvaltningens förslag. 
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§ 12 
Reviderad framkomlighetsstrategi - Svar på remiss från 
kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2021/2573 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 8 mars 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 13 
Motion om att starta ett fritidshjälpmedelbibliotek för en 
jämlik fritid - Svar på remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2022/391 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 9 mars 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 14 
Motion om att utveckla Högdalens frilufts- och 
aktivitetsområde - Svar på remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2022/392 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
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1. Förvaltningens tjänsteutlåtande överlämnas till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. 

 
2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 24 februari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Joel Forsberg (MP) och Destiny 
Zandi Näslund (KD) föreslår (se beslutet). 
 

2) Mirja Räihä m.fl. (S) föreslår: 
 
Att bifalla motionen samt att därutöver anföra följande: 
 
En utveckling av Högdalstopparna har diskuterats i 
många år. Det är därför glädjande att byggandet av BMX-
banan äntligen kan sätta igång. De möjligheter som har 
lyfts angående utvecklingen av topparna är dock betydligt 
mer omfattande än bara BMX-banan. Det är därför hög 
tid att sätta igång med planeringen av andra projekt i 
området.  
 
Den nuvarande majoriteten har uttryckt sig positivt till vår 
motion i media. Idrottsförvaltningen konstaterar dock i sitt 
remissvar att det utöver BMX-banan inte finns några 
aktuella förslag om utveckling av Högdalstopparna. 
Arbetet går alltså inte framåt.  
 
Eftersom majoriteten säger sig vara positivt inställda till 
att utveckla Högdalstopparna till ett rekreations- och 
motionsområde föreslår vi att bifalla motionen så att 
arbetet kan komma igång. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Joel Forsberg (MP) och Destiny Zandi 
Näslund (KD). 
 
Reservation 
Mirja Räihä m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning 
till sitt förslag. 
 
 
§ 15 
Revidering av samverkansavtal med SISAB gällande 
utbildningslokaler - Svar på remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2022/976 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
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Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 7 mars 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 16 
Stadsgemensam visselblåsarfunktion - Svar på remiss från 
kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2022/282 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 8 mars 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Till skillnad från den tidigare visselblåsarlagen, Lagen om skydd 
för personer som rapporterar om missförhållanden, där ett 
ärende hanteras som en allmän handling utifrån 
offentlighetsprincipen, omfattas i den nya lagen anmälan, 
anmäld person och visselblåsaren av ett sekretesskydd. 
  
Stadens verksamhet och välfärdssystemen i stort finansieras av 
gemensamma skattemedel. För systemens legitimitet är det 
viktigt att offentliga medel inte missbrukas. Korruption som 
exempelvis kommer till uttryck i felaktiga utbetalningar, 
bidragsbrott eller olika former av otillbörligt gynnande skadar 
förtroendet för Stockholm stad, men också för det offentliga som 
helhet. Det urholkar rättsstatens legitimitet och undergräver 
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demokratin. Det minskar medborgarnas incitament att bidra till 
samhället och att betala skatt. 
 
Sveriges Kommuner och Regioner SKR beskriver välfärdsbrott, 
korruption och otillbörlig påverkan som ett växande problem. 
Välfärdsbrott är dessutom ett oroväckande växande problem och 
Brottsförebyggande Rådet Brå lyfter att det finns alldeles för lite 
kunskap ute i kommunerna om brott som förutsätter företag – 
kopplat till hemtjänst, personlig assistans, vårdgivare och 
liknande välfärdstjänster. Ett stärkt skydd för visselblåsare 
kommer naturligtvis inte att lösa detta som genom ett trollslag – 
men det är en liten bit på vägen.  
 
Det vore intressant att också kunna följa hur många ärenden 
som når stadens högsta ledning och välbehövligt om det 
kommer att finnas ett system för detta också. Det är ett erkänt 
problem att information gärna stannar eller tvättas på vägen. För 
en proaktiv verksamhetsutveckling och även för ett stabilt 
brottsförebyggande arbete i staden behöver vi all kunskap vi kan 
få. 
 
 
§ 17 
Motion om en bilfri innerstad - Svar på remiss från 
kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2021/2939 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 24 februari 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 18 
Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschefen Marina Högland tackade för och informerade 
om den workshop som idrottsförvaltningen anordnade den 22 
mars 2022 avseende nytt idrottspolitiskt program för Stockholms 
stad. 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att arvode utgår för de personer som 
deltog på workshopen från idrottsnämnden. 
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Marina Högland informerar om det intensiva arbetet med 
fördelningen av tider för fotboll. 
 
Marina Högland informerar om status avseende Grimsta IP. 
I november 2021 beslutade idrottsnämnden om ett 
genomförandebeslut gällande ombyggnad av 
omklädningsbyggnad tillhörande ishall på Grimsta IP. Arbetet 
skulle påbörjats den 20 mars 2022, den 18 mars anmälde den 
upphandlade entreprenören att de gick i konkurs vilket ledde till 
att det rivningsarbete som påbörjats stoppades. En ny 
upphandling kommer göras om och projektet kommer därmed 
försenas.  
 
 
§ 19 
Övrigt 
Inget togs upp under denna punkt. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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